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خبری

براساس نتایج تحقیقات میدانی محققان پژوهشگاه ملی 
اقیانوس شناسی و علوم جوی، در صورت بسته شدن دهانه 
خلیج  گرگان این خلیج به سرعت خشک می  شود و به 

تالاب داخلی تغییر خواهد کرد.
عمومی  روابط  از  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
پژوهشگاه ملی اقیانوس شناسی و علوم جوی، حمید 
علیزاده لاهیجانی معاون پژوهش و فناوری پژوهشگاه 
و مسوول تیم نمونه  برداری تحقیقاتی میدانی در خلیج 
گرگان در این باره گفت: با توجه به کاهش عمق و مساحت 
خلیج گرگان طی سالیان گذشته  که در اثر عواملی چون 
کاهش تراز آب دریای خزر، بسته شدن کانال های ارتباطی 
مانند کانال خزینی، نرخ بالای رسوب گذاری در  خلیج 
گرگان و میزان بالای ورود مواد مغذی که سبب رشد و 
تراکم بسیار زیاد علف های دریایی  Ruppia maritima  در 
چند سال  اخیر شده، بیم آن می رود که در صورت عدم 
اقدام مبتنی بر راهکارهای دقیق علمی جهت بهبود شرایط 
این زیست بوم با  ارزش در جنوب دریای خزر، این خلیج به 

یک تالاب مرطوب داخلی تبدیل شود.
وی در بیان جزئیات مطالعات مرتبط با احیاء خلیج گرگان 
که در نواحی ساحلی و در دو فصل بهار و تابستان سال 
جاری انجام  شد به تشریح اندازه گیری های میدانی   فصل 
بهار پرداخت و افزود: در این عملیات میدانی مطالعات 
فیزیک دریا شامل اندازه  گیری نیم رخ پارامترهای فیزیک 
و شیمیایی آب خلیج گرگان )دما، اکسیژن محلول، شوری 
دستگاه  استفاده  از  با  کدورت(  و  کلروفیل  غلظت  آب، 
 CTD، بررسی میزان جریان ورودی و خروجی آب در خلیج 
 ) RCM۹  ( گرگان، با استفاده از دستگاه های جریان سنج
و  همچنین در مطالعات زمین شناسی وضعیت رسوبات 
بستر، در مطالعات شیمی دریا میزان غلظت مواد مغذی 
) نیتروزن و فسفر(  و در مطالعات زیست شناسی دریا 
شناسایی و فراوانی فیتو و زئوپلانکتونها و نیز کفزیان در 

خلیج گرگان مورد بررسی و مطالعه  قرار گرفت.
علیزاده لاهیجانی به ذکر جزئیات نمونه برداری میدانی در 
سطح خلیج گرگان در فصل تابستان پرداخت و با بیان 

این که در چندین  ایستگاه نمونه برداری و مطالعات زمین 
شناسی، شیمی و زیست شناسی دریا و بررسی پراکنش و 
فراوانی میکروپلاستیک ها  و همچنین در سطح گسترده 
پارامترهای فیزیکی  اندازه گیری  از  خلیج گرگان  تری 
آب با استفاده از دستگاه  CTD  انجام شد،  اظهار داشت: 
در تکمیل مطالعات شیمی دریا از ۶ رودخانه و زهکش 
ورودی به خلیج گرگان شامل )گرگانرود، بندر ترکمن،  قره 
سو، باغوکناره، محمدیه و بندرگز(  به منظور بررسی میزان 
بار مواد مغذی و بار معلق ورودی به خلیج گرگان نمونه 
با نصب دستگاه های  برداری  صورت گرفت، همچنین 
جریان سنج و نیز تله های رسوب گیر به مدت ۱۵ روز 
بررسی دقیق میزان جریان  ورودی و خروجی به خلیج 
گرگان و نیز بررسی نرخ رسوب گذاری در نقاط مختلف 

آن به عمل آمد. 
معاون پژوهش و فناوری پژوهشگاه ملی اقیانوس شناسی 
و علوم جوی با اشاره به نتایج به دست آمده از اندازه گیری 
های  میدانی و مدلسازی عددی تبادل آب در محدوده شبه 
جزیره آشوراده و خشکی )بندر ترکمن( اعلام کرد: تبادل 
آب در تراز بالای  آب دریای خزر با سهولت بیشتری صورت 
می گیرد و با کاهش تراز آب دریای خزر امکان تبادل آب 
از طریق کانال های ارتباطی  چاپقلی و آشوراده کمتر می 
شود، همچنین سرعت متوسط جریان در دوره اندازه گیری 
سه سانتی متر بر ثانیه و جهت آن به  سمت خلیج گرگان 
بود که این بدان معنی است که در دوره دو هفته ای اندازه 
گیری عمدتا آب دریای خزر وارد خلیج گرگان شده  است، 
دلیل این امر تبخیر زیاد آب در خلیج گرگان و نیز کاهش 
دبی آب ورودی رودخانه ها به خلیج گرگان است، هرچند 

که تراز  آب دریای خزر همچنان روند کاهشی دارد.  
خلیج  دهانه  در  گذاری  رسوب  نرخ  لاهیجانی  علیزاده 
گرگان)بندر ترکمن - آشوراده( را بالا عنوان کرد و افزود: نرخ 
رسوبگذاری در این منطقه به  طور میانگین ۴۳.۱ سانتی متر 
بر سال اندازه گیری شد، مقدار رسوب گذاری در محدوده 

رشد گیاهان تالابی به مراتب بیشتر  است. 
وی تاکید کرد: در صورتی که تراز آب کاهنده باشد یا این که 

حول تراز فعلی با اندکی نوسان، پایدار بماند، انتظار بسته 
شدن  دهانه خلیج گرگان را باید داشته باشیم، دلایل آن 
شامل انتقال رسوب از غرب به شرق در راستای میانکاله و 
از شمال به  جنوب در راستای گمیشان است، این رسوبات 
در دهانه خلیج گرگان ته نشست می کنند، کاهش تراز 
آب سبب کاهش عمق  در دهانه ورودی شده که نتیجه آن 
ایجاد شرایط مناسب برای رشد گیاهان تالابی و همچنین 
کاهش سرعت  آب است، در این  شرایط رسوبات بیشتری 
در دهانه خلیج به تله می افتند و بسته شدن دهانه را 

تسریع می کنند.  
وی نسبت به بسته شدن دهانه خلیج گرگان و به دنبال آن 
پیامد خشک شدن سریع خلیج با توجه به این که میزان 
تبخیر حدود  دو برابر بیشتر از میزان بارش است هشدار داد 
و تصریح کرد: بسته شدن دهانه خلیج گرگان باعث می 
شود این خلیج به سرعت  خشک شود، زیرا میزان تبخیر 
حدودا دو برابر بیشتر از میزان بارش است. آبدهی رودخانه 
های ورودی به خلیج گرگان حتی در  شرایط طبیعی آن 
قدر نیست که  بتواند کمبود آب آن را جبران کند، از این رو 
تسهیل تبادل آب خلیج گرگان از مسیرهای طبیعی  برای 
جلو گیری از خشک شدن آن ضروری است، تسهیل تبادل 
آب سبب بهبود کیفیت آب خلیج گرگان می شود اما عمق 
آب  خلیج گرگان و مساحت پهنه آبی آن به طور مستقیم 
وابسته به تراز آب است و با تسهیل تبادل آب تغییری 

نمی کند. 
این پژوهشگر حوزه علوم دریایی گفت: مدل سازی غبار در 
منطقه با فرض خشک شدن خلیج گرگان نشان  می دهد 
که در این حالت خلیج گرگان به عنوان منبع غبار محلی 
عمل خواهد کرد که تا فاصله ۵۰  کیلومتر را تحت تاثیر 
قرار  خواهد داد، البته علاوه بر تسهیل تبادل آبی خلیج 
گرگان با دریای خزر از مسیرهای طبیعی آن باید اقدامات 
لازم برای کاهش  مواد مغذی حاصل از سکونت گاه ها، 
زمین های کشاورزی و آبزی پروری اجرایی شود، همچنین 
تامین حقابه زیست محیطی  رودخانه های ورودی سبب 

یکپارچگی و پایداری اکولوژیک خلیج گرگان خواهد شد.

خبر اول

هشدار: خشکیدن خلیج گرگان جدی است! شمار بهبودیافتگان کرونا به 374 
هزار و 170 تن رسید

سخنگوی وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی گفت: با 
فوت ۱۹۵ بیمار دیگر مبتلا به کرونا در ۲۴ ساعت گذشته، 
شمار جانباختگان بیماری کووید۱۹ در کشور به ۲۵ هزار و 
۵۸۹ نفر رسید، ۲۶ استان کشور در وضعیت قرمز هستند 
و تاکنون 374 هزار و 170 نفر از بیماران، بهبود یافته و از 

بیمارستان ها ترخیص شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
از  ناشی  به ویروس کرونا در کشور و موارد فوت  قطعی 
این ویروس افزود: تا دیروز و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، سه هزار و ۳۶۲ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در 
کشور شناسایی شد و هزار و ۳۷۷ نفر بستری شدند. با این 
حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۴۴۶ هزار و 

۴۴۸ نفر رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۳۷۴ 
هزار و ۱۷۰ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۴۰۵۹ نفر از بیماران مبتلا به 
کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت قرار 
آزمایش  و ۵۷۱  تاکنون سه میلیون و ۹۳۲ هزار  و  دارند 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
لاری افزود: استان های تهران، اصفهان، قم، آذربایجان شرقی، 
خراسان جنوبی، سمنان، قزوین، لرستان، اردبیل، خوزستان، 
زنجان،  بوشهر،  گیلان،  بویراحمد،  و  کهگیلویه  کرمانشاه، 
ایلام، خراسان رضوی، مازندران، چهارمحال و بختیاری، البرز، 
آذربایجان غربی، مرکزی، کرمان، خراسان شمالی، همدان 
و یزد در وضعیت قرمز قرار دارند و استان های کردستان، 
هرمزگان، فارس و گلستان نیز در وضعیت هشدار قرار دارند.

وی گفت: وضعیت شیوع بیماری کووید۱۹ در کشور با رعایت 
توصیه های بهداشتی و پایبندی مردم به رعایت پروتکل های 
بهداشتی و کیفیت رفتارهای اجتماعی مردم ارتباط مستقیم 
دارد و هر گونه سهل انگاری در رعایت این پروتکل ها و 
بروز رفتارهای خطر آفرین از طرف مردم موجب افزایش موارد 

ابتلا، بستری و مرگ می شود.

وضعیت اپیدمی کرونا سخت تر می شود

سخنگوی وزارت بهداشت افزود: طبق گزارش های واصله 
در هفته های گذشته همچنان شاهد روند کاهشی رعایت 
پروتکل های بهداشتی در کشور هستیم به طوری که میزان 
استفاده از ماسک و رعایت پروتکل های بهداشتی در کشور 
به ۶۱.۸۵ درصد، میزان استفاده از ماسک در مراکز و اماکن 
نقلیه عمومی ۵۶.۸۲  در وسایل  عمومی ۵۵.۳۵ درصد، 
درصد، در بین شاغلان اصناف و صنایع ۵۸.۸۶ درصد و 
در بین کارمندان ادارات و بانک ها ۷۸.۱۲ درصد است که 
در همه این گروه ها نسبت به دو هفته پیش کاهش 

یافته است.
وی گفت: متناسب با تداوم روند کاهشی استفاده از ماسک 
و رعایت پروتکل های بهداشتی شاهد روند صعودی نمودار 
ابتلا و بستری بیماری کووید۱۹ در اغلب استان های کشور 
هستیم به طوری که تعداد شهرستان های با وضعیت قرمز از  

۱۰۲ شهرستان به ۱۵۸ شهرستان افزایش یافته است.
لاری گفت: در هفته جاری استان چهارمحال و بختیاری و 
کهگیلویه و بویراحمد نیز وضعیت قرمز پیدا کردند و استان 

کردستان وارد وضعیت هشدار شد.
وی تاکید کرد: با توجه به روند کاهشی رعایت پروتکل 
های بهداشتی در بین مردم و اینکه بیماری کووید۱۹ هنوز 
هیچ واکسن و داروی مشخصی ندارد انتظار می رود در 
روزهای آینده با وضعیت سخت تر و دشوارتری مواجه 
شویم، تنها راه کنترل این اپیدمی رعایت پروتکل های 
اجتماعی و تداوم همبستگی و وفاق ملی در رعایت اصول 
بهداشتی است. امیدواریم را رعایت اصول بهداشتی توسط 
همه مردم هر چه زودتر شاهد قطع زنجیره انتقال ویروس 

کرونا در کشور باشیم.

کرونا در ایران

»دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید محمود خراسانی گرده کوهی  را گرامی می دارد

معاون پژوهش و فناوری پژوهشگاه ملی اقیانوس شناسی و علوم جوی با اشاره به نتایج به دست آمده از اندازه گیری های  میدانی و مدلسازی 
عددی تبادل آب در محدوده شبه جزیره آشوراده و خشکی )بندر ترکمن( اعلام کرد: تبادل آب در تراز بالای  آب دریای خزر با سهولت بیشتری 
صورت می گیرد و با کاهش تراز آب دریای خزر امکان تبادل آب از طریق کانال های ارتباطی  چاپقلی و آشوراده کمتر می شود، همچنین سرعت 
متوسط جریان در دوره اندازه گیری سه سانتی متر بر ثانیه و جهت آن به  سمت خلیج گرگان بود که این بدان معنی است که در دوره دو هفته 
ای اندازه گیری عمدتا آب دریای خزر وارد خلیج گرگان شده  است، دلیل این امر تبخیر زیاد آب در خلیج گرگان و نیز کاهش دبی آب ورودی 

رودخانه ها به خلیج گرگان است، هرچند که تراز  آب دریای خزر همچنان روند کاهشی دارد.  
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آزادسازی 200 هکتار از اراضی کشاورزی البرز
سرهنگ »سیدمجتبی موسوی« -فرمانده یگان حفاظت از اراضی کشاورزی استان البرز- اعلام کرد که در راستای مقابله با 
ساخت و سازهای غیرمجاز در اراضی کشاورزی استان، ۲۰۰ هکتار از این اراضی در شهرستان های ساوجبلاغ و نظرآباد طی 

چند روز اخیر از دست متصرفان خارج شد.

اجتماعی

عجب نمره ای داد فائزه هاشمی
 به سلطانی فر! 

سیدرضا فیض آبادی - نویسنده و روزنامه نگار

»فائزه هاشمی« در تازه ترین اظهارنظر خود پیرامون ورزش 
بانوان و مسائل کلان ورزش از ضعف مدیریتی وزیر ورزش 
انتقاد کرد و گفت: »مسعود سلطانی فر« آدم  و جوانان 
کوچکی است. او برای ورزش کاری نکرد و اتفاقا بیشتر 
معضلات و مشکلات ورزش در دوره مدیریت وی به وجود 

آمده است.
رئیس فدراسیون بین المللی ورزش بانوان کشورهای اسلامی 
افزود: قبل از اینکه سلطانی فر به عنوان وزیر معرفی شود من 
به همراه تعدادی از بزرگان ورزش بانوان وی را دعوت کردیم 
و از وی برنامه خواستیم و ایشان نیز رزومه از بانوان خواستند 
ولی بعد از اینکه انتخاب شدند در نشستی شنیدم بانوان را 
مسخره کرده و اصلا اعتقادی به ورزش بانوان ندارد ولی بانوان 

ایران حق خود را از ورزش می گیرند!
این سیل راه افتاده و دیگر نمی توانند جلو آن را بگیرند و 
خوشحالم که بخشی از تلاش های من و همکارانم در آن 

دهه به بار نشست.
واقعا اگر شخصیت خود خانم هاشمی و مبارزات و تلاش 
های او نبود هنوز هم ورزش بانوان در حد همان ورزش 
های محصور داخل پارک ها جریان داشت چون این بانوانی 
که هم اکنون مسئولیت ورزش بانوان را دارند همین امروز 
جرات اینکه یک کلمه بر خلاف نظر وزیر ورزش در دفاع 
از ورزش بانوان بگویند را ندارند. این ها همان موقع هم 
بودند. مثل فرهادی زاد و شهریان و... تازه خانم شهریان 
بزرگترین افتخارش بستن در فدراسیون آمادگی جسمانی 
و ایروبیک بود که با دستور مهرعلیزاده توسط علی علیپور 
معاون همگانی سازمان ورزش در سال 85 مجوز فعالیت 
رسمی گرفت و خانم ابوالقاسمی چقدر برای آن مبارزه کرد 
ولی با یک تشر وزیر ورزش به راحتی این فدراسیون را 

منحل کردند!
خانم هاشمی زمانی از مسابقات ورزشی بانوان سخن گفت 
کشورهای  بانوان  ورزش  دوره  دومین  و  اولین  زمانی  و 
اسلامی را برگزار کرد که بخش هایی از تفکرات حاکم بر 
جامعه چیزی به نام ورزش و مسابقه ورزشی بانوان را قبول 
با  نداشتند و آن را خلاف موازین می دانستند. اما وی 
شجاعت و استفاده از جایگاه پدرش آیت الله هاشمی که 
واقعا دیدگاهی روشن در این زمینه داشتند ورزش بانوان را 
در کشور راه اندازی کرد و حالا ما الگوی کشورهای اسلامی 
مثل بحرین و کویت و قطر و... شدیم و بانوان ما به مدال 
های المپیک دست یافته اند. تیم ملی فوملی فوتسال 
بازی های آسیایی  بانوان در  قهرمان آسیا و تیم کبدی 
برای اولین بار قهرمان آسیا شد ولی خانم هاشمی نمره 
قشنگی به آقای سلطانی فر دادند: سلطانی فر برای ورزش 
آدم کوچکی است! حقیقتا اصل کلام را گفتند و این برای 

همیشه در ذهن تاریخ باقی خواهد ماند...

دریچه

برای  گرفته  اقدامات صورت  به  اشاره  با  البرز  استاندار 
تسریع در ساخت قطار شهری کرج ،گفت که این پروژه 

بزرگ اکنون ۴۰ درصد پیشرفت فیزیکی برخوردار است.
به گزارش »دنیای هوادار«، عزیزاله شهبازی روز گذشته 
در بازدید از ایستگاه اف تا کا قطار شهری کرج افزود: با 
تدابیری که اتخاذ شده و طبق تعهد پیمانکار، شهردار و 
شورای اسلامی شهر مقرر شد که این ایستگاه تا پایان 

سال مورد بهره برداری قرار گیرد.
وی ادامه داد: جای خرسندی دارد که این بخش از قطار 
شهری کرج در زمان خدمت این دوره از شورا و دولت 

تدبیر و امید بهره برداری می رسد.
شهبازی گفت: بیش از ۴۰ درصد از پیشرفت این پروژه در 
۶ ماهه سال ۹۹ بود و مقرر شد که فاز اول آن در نیمه اول 
امسال تکمیل شود ولی مشکلات مالی و شرایط شیوع 

کرونا، مانع این امر شد.
وی یاد آورشد : با تدابیری که اتخاذ شده و طبق تعهد 
پیمانکار، شهردار و شورای اسلامی شهر مقرر شد که این 

ایستگاه تا پایان سال مورد بهره برداری قرار گیرد.
شهبازی افزود: در اجرای پروژه های مهم کرج تعامل 
بسیار خوبی بین دولت و مجموعه مدیریت شهری این 

کلانشهر وجود دارد.
استاندار البرز اضافه کرد: شهردار کرج تلاش های بسیاری 
برای تامین وثایق و کار اجرای بیش از ۳۱۰ میلیارد تومان 
اوراق داشته و اکنون کار، نهایی شده و در حال انتقال از 

بانک مرکزی است.
وی گفت: برای تکمیل فاز اول این پروژه اعتباری بالغ بر 
۶۱۰ میلیارد تومان در شرایط فعلی نیاز است که  حدود 
۵۰۰ میلیارد تومان اعتبار با مشارکت دولت در اختیار 
است و همراهی لازم را برای تامین ۱۲۷ میلیارد تومان 
اعتبار نیز خواهیم داشت که تا پایان سال این پروژه 

ارزشمند و ماندگار پس از سال ها انتظار به پایان برسد.
اکنون ۷۵۰ نفر به صورت مستقیم در پروژه قطار شهری 
کرج در حال کار هستند، سه هزار نفر به طور غیر مستقیم 
با این پروژه کار می کنند و تعداد ماشین آلات و تجهیزات 
در پروژه قطارشهری کرج نیز بالغ بر ۴۸۵ دستگاه است.

اکنون برای ساخت قطعه نخست این پروژه  بالغ بر ۴۸۰ 
میلیارد تومان اعتبار نیاز است و به طور میانگین برای 
تکمیل این فاز باید ماهانه ۴۰ میلیارد تومان اعتبار تزریق 

شود.
 عملیات احداث خط ۲ قطار شهری کرج سال ۸۵ آغاز 
شده که قرار است این پروژه کمالشهر کرج را به شهرستان 

شهریار متصل کند.           
پیش بینی سه هزار واحد مسکونی برای خانواده های 

شهدا
استاندار البرز گفت: حدود سه هزار واحد مسکونی برای 
خانواده های معظم شهدا و ایثارگران این استان در سفر 
امور  و  شهید  بنیاد  رئیس  و  رئیس جمهوری  معاون 
ایثارگران طی تفاهم نامه ای پیش بینی شد که این طرح 

در کشور الگوی استان ها شده است.
وی افزود: نهضت ایثار و شهادت از قیام امام حسین )ع( 
تاکنون جاودانه مانده و این عشق و فرهنگ همچنان 

ادامه دارد.
وی ادامه داد: شهدا و ایثارگران در زمانی که کشور در 
خطر بود، جان خود را در راه حفاظت و حراست از کیان و 

ناموس ایران اسلامی فدا کردند.
استاندار البرز گفت: این استان پنج هزار و ۲۵۰ شهید را 
تقدیم انقلاب کرده و ۱۶ هزار ایثارگر نیز در بنیاد شهید و 

امور ایثارگران پرونده عضویت دارند.
استان  شهرداران  از  ای  مکاتبه  طی  افزود:  شهبازی 
درخواست می شود که در راستای ایجاد بسترهای دیوار 
و  ایثار  فرهنگ  ترویج  برای  تندیس  نصب  و  نوشته 

شهادت همراهی لازم را داشته باشند.
وی خاطرنشان کرد:  امید است باغ موزه دفاع مقدس 
البرز که چندی پیش افتتاح شد، نمادی شناخته شده در 
کشور برای ترویج فرهنگ ایثار و شهادت و سدی محکم 

در مقابل تهاجم فرهنگی مستکبران باشد.
شهدا اسطوره ایثار هستند

ایثارگری های  و  رشادت ها  به  اشاره  با  البرز  استاندار 
رزمندگان اسلام در هشت سال دفاع مقدس گفت: شهدا 

نماد و اسطوره حقیقی ایثار هستند.
شهبازی پیرو دستور اکید وزیر کشور مبنی بر دیدار و 
خانواده شهیدان  با  دیدار  در  خانواده شهدا  از  دلجویی 
ایثار و شهادت ضروری  ترویج فرهنگ  افزود:  فهمیده 

است.
وی ادامه داد: پدر و مادر شهیدان فهمیده، فرزندان سالم 
و صالحی را تقدیم کشور کردند و اسطوره و نماد حقیقی 

ایثار شدند.
شهبازی گفت: وزیر کشور بر ترویج این فرهنگ تاکید 
ویژه ای دارد و استانداران را در استان ها مکلف به دیدار 

و دلجویی از خانواده های شهدا و ایثارگران کرده است.
شهبازی با گرامیداشت یاد و خاطره پدر و مادر شهیدان 
فهمیده و بیان خاطراتی از دیدار با آن ها در زمان حیات، 
از این بزرگواران به عنوان انسان هایی وارسته و آزاده یاد 
کرد و گفت: امید است روح بلند مرتبه این عزیزان با 

فرزندان شهیدشان محشور شود..
وی افزود: اکنون با همراهی جمعی از مدیران استان 
برای تجدید قوا و طلب دعای خیر از خانواده شهدا در 
مسیر خدمتگزاری راستین برای انقلاب اسلامی، به این 

دیدار آمده ایم.

»البرز« چه خبر؟

»استاندار« خبر داد:

پیشرفت 40 درصدی طرح قطار شهری کرج 
شهدا اسطوره ایثار هستند

۹۸ بیمار جدید کرونایی البرز تحت درمان قرار گرفتند
سرپرست دانشگاه علوم پزشکی استان البرز با هشدار به 
روند افزایشی ابتلا به کرونا در این استان اعلام کرد که 
طی۲۴ ساعت گذشته ۹۸ بیمار کرونایی بدحال در این 

استان تحت مراقبت های درمانی قرار گرفتند.
اکنون  داشت:  اظهار  گذشته  روز  فتحی  محمد  دکتر 
۵۸۳ نفر در مراکز درمانی البرز بستری هستند که از 
این تعداد، ابتلای ۳۰۷ نفر به بیماری کرونا قطعی 

شده است.
در ۲۴  کرونایی  بیمار  هفت  مرگ  با  داد:  ادامه  وی 
ساعت گذشته ، شمار جان باختگان این بیماری در 
استان از ابتدای شیوع کرونا تا کنون به یک هزارو ۱۵۴ 

نفر رسیده است.

فتحی گفت: مجموع افراد بستری از ابتدای شیوع کرونا 
تا امروز در استان ۱۷ هزار و ۸۰۵ نفر ثبت شده که ۱۶ 

هزارو ۵۴ نفر آنان از بیمارستان ها ترخیص شده اند.
استان البرز اکنون در وضعیت قرمز کرونایی قرار دارد و 
مسئولان بهداشتی و درمانی بر رعایت بیشتر پروتکل 
ها مانند فاصله فیزیکی، شستن مستمر دست ها ، 

استفاده از ماسک و دستکش تاکید دارند.
به دنبال افزایش ابتلا به بیماری کرونا، برخی محدودیت 
ها مانند تعطیلی مدارس، رستوران ها، دانشگاه ها، 
مراکز ورزشی، اماکن تفریحی، حوزه های علمیه و... از 
دیروز به مدت یک هفته در استان البرز ابلاغ و اعمال 

شده است.



4
روزنامه

دوشنبه 7 مهر 99 -  شماره  582
118 سال پیش در چنین روزی، »امیل زولا« نویسنده و مبارز اجتماعی فرانسوی در 62 سالگی در گذشت. نوشته 

های او زمینه انتقادی از وضعیت روز دارد. كتاب های معروفش »مست ها )الكلی ها(« و »جرمینال« و... هستند.

شهریدر چنین روزی!

حقوق شهروندی؛

شهری در ژاپن استفاده از تلفن 
حین پیاده روی را ممنوع کرد

در  »یاماتو«  ایستگاه شهر  در  قطار  وقتی مسافران 
فاصله ۳۰ کیلومتری توکیو از قطار پیاده می شوند، 
متوجه اعلان هایی می شوند که در بیرون ساختمان 
ایستگاه به چشم می خورد و این اعلان ها تنها نشانه 
مشهود از سیاستی است که توجه جهانیان را به خود 
جلب کرده و آن، ممنوعیت استفاده از تلفن همراه در 

حین راه رفتن است.
به گزارش »دنیای هوادار«، خیابان های ژاپن مملو 
است از کسانی که در حالی که سرشان را خم کرده 
و گویی به صفحه تلفنشان چسبیده اند، لخ لخ کنان 

راه می روند.
در ماه ژانویه گذشته در شهر یاماتو، بررسی هایی در 
دو نقطه شهرصورت گرفت و معلوم شد حدود ۱۲ 
درصد از ۶ هزار عابر پیاده شهر، از تلفن خود در حال 
راه رفتن استفاده می کنند. »ساتورو اوهکی«، شهردار 
یاماتو که نقش اصلی را در پیاده کردن سیاست جدید 

داشته می گوید این کارِ خطرناکی است.
قانونگذاران محلی در میان  با  را  ایده  این  او  ابتدا 
گذاشت و پس از آن که با مردم هم مشورت کرد 
متوجه شد که از هر ۱۰ نفر هشت نفر با ایده او موافق 
دستور  عنوان  به  ژوئن  ماه  در  رو  این  از  هستند. 
از تلفن همراه در  شهرداری اعلام شد که استفاده 

حین راه رفتن، ممنوع است.
طی چند روز اول این ممنوعیت، شهرداری چند کارگر 
را استخدام کرد که در حال به تن داشتن جلیقه هایی 
مشخص و با اعلان هایی در دست در مقابل ایستگاه 
یاموتو ایستاده بودند و در همین حال یک پیام ضبط 
شده در سی دی به مردم درباره دستور جدید توضیح 

می داد.
گام هایی  چنین  یک  هم  غرب  در  کشورهایی 
قانونی  هاوایی،  در  هونولولو  شهر  در  برداشته اند. 
خط  از  عبور  حین  در  اگر  آن  براساس  که  هست 
عابر پیاده، سرگرم پیامک فرستادن باشید، جریمه 
می شوید. ولی در یاماتو جریمه ای برای نقض مقررات 
وجود ندارد و مقامات بیشتر امیدوار به تغییر اساسی 

در رفتار مردم هستند.
فرهنگ  دارای  که  کشوری  عنوان  به  اغلب  ژاپن 
جایی  می شود؛  توصیف  است،  جمعی  یا  گروهی 
اهمیت  گروه  یک  در  توافق  و  یکدلی  مفهوم  که 
بیشتری از بیان عقاید شخصی دارد. به همین دلیل 

است که در جریان اپیدمی فراگیر جهانی کنونی، در 
ژاپن هیچکس در خارج از منزل بدون ماسک دیده 
نمی شود در حالی که پوشیدن ماسک اجباری نیست.

آتسوکو ناباتا، زن شصت و چند ساله ای است که 
می کند.  عبور  توکیو  مرکز  از  دوچرخه  با  مرتب 
وقتی  موافقم.  قانون  با  کاملا  من  می گوید:  او 
به  که  کسانی  مواظب  باید  هستم  دوچرخه  سوار 
تلفن هایشان نگاه می کنند باشم. اگر آنها به طرف 
تا  و صبر می کنم  من می آیند همیشه می ایستم 

متوجه من بشوند.
حقوقی  دفتر  در  حقوقدان  یک  سوزوکی«،  »نائوتا 
ناکامورا، می گوید: قوانینی هستند که مجازاتی به 

همراه ندارند ولی موثر واقع می شوند.
که  است  غیرمدون  قانون  یک  این  مثال،  طور  به 
درست  عمومی  نقلیه  وسایل  در  تلفن  از  استفاده 
نیست. از این رو حتی اگر چه این کار به طور قانونی، 
منع نشده ولی مردم آن را رعایت می کنند. در ماه 
ویروس  اشاعه  از  به خاطر جلوگیری  وقتی  آوریل 
کرونا از ژاپنی ها خواسته شد که از خانه خارج نشوند 
و از صاحبان کسب و کار درخواست شد کار خود را 
تعطیل کنند با وجود این که مجازاتی برای کسانی 
که این درخواست را قبول نمی کردند در نظر گرفته 

نشده بود، همه مردم آن را پذیرفتند.
دکتر یوکو واتابه، روانشناس بالینی در دانشگاه تمپل 
ژاپن می گوید مفهوم »میواکو« یا ایجاد مزاحمت برای 
دیگران، که در فرهنگ ژاپن وجود دارد، یک عامل مهم 
در موفقیت قوانین بدون مجازات است. به عقیده او 
کودکان و نوجوانان از طریق تماس با بزرگسالان و 
همکلاسانشان در مدرسه و خانه یاد می گیرند که 
کدام یک از کارهایی که انجام می دهند ممکن است 
برای دیگران ضرر داشته باشد. به طور مثال والدین 
ژاپنی غالبا از فرزندانشان می خواهند که در اماکن 
عمومی از رفتارهای بخصوصی خودداری کنند مانند 
بلند صحبت کردن و دویدن به این طرف و آن طرف 

چون »برای دیگران ایجاد مزاحمت می کنند«.
در مورد شهر یاماتو نیز ساتورو اوهکی، شهردار یاماتو 
معتقد است که ممنوعیت استفاده از تلفن در حین 
برای  به ساکنین شهر کمک خواهد کرد  رفتن  راه 
دیگران ایجاد مزاحمت نکنند و رفتارشان را با ضوابط 

اجتماعیِ در حال تحول تطبیق دهند.

مدیریت شهریگزارش

»استاندار البرز« خبر داد؛

تامین ۱۲۷ میلیارد تومان اعتبار برای تکمیل
 فاز ۱ قطار شهری کرج

حمایت از طبیعت و ارتقای معیشت جوامع 
بومی در اولویت صنعت گردشگری قرار گیرد

با تدابیری که اتخاذ شده و طبق تعهد پیمانکار، شهردار و شورای 
اسلامی شهر مقرر شد که این ایستگاه تا پایان سال مورد بهره 

برداری قرار گیرد.
به گزارش »دنیای هوادار«، شهبازی در بازدید از ایستگاه f تا k قطار 
شهری کرج که روز گذشته با همراهی رییس شورای اسلامی شهر 
و شهردار کرج صورت گرفت، با اشاره به اینکه این پروژه از سال ها 
پیش در دستور کار قرار گرفت، افزود: جای خرسندی دارد که این 
بخش از قطار شهری کرج در زمان خدمت این دوره از شورا و دولت 

تدبیر و امید به بهره برداری می رسد.
وی ادامه داد: بیش از ۴۰ درصد از پیشرفت این پروژه در ۶ ماهه 
سال ۹۹ بود و مقرر بود که فاز اول آن در نیمه اول امسال تکمیل 

شود ولی مشکلات مالی و شرایط شیوع کرونا، مانع این امر شد.
شهبازی گفت: با تدابیری که اتخاذ شده و طبق تعهد پیمانکار، 
شهردار و شورای اسلامی شهر مقرر شد که این ایستگاه تا پایان 

سال مورد بهره برداری قرار گیرد.
او افزود: در اجرای پروژه های مهم کرج تعامل بسیار خوبی بین 

دولت و مجموعه مدیریت شهری این کلانشهر وجود دارد.
استاندار البرز اضافه کرد: شهردار کرج تلاش های بسیاری برای 
تامین وثایق و کار اجرای بیش از ۳۱۰ میلیارد تومان اوراق داشته 

و اکنون کار، نهایی شده و در حال انتقال از بانک مرکزی است.
او گفت: برای تکمیل فاز اول این پروژه اعتباری بالغ بر ۶۱۰ میلیارد 
تومان در شرایط فعلی نیاز است که  حدود ۵۰۰ میلیارد تومان 
اعتبار با مشارکت دولت در اختیار است و همراهی لازم را برای 
تامین ۱۲۷ میلیارد تومان اعتبار نیز خواهیم داشت که تا پایان 
سال این پروژه ارزشمند و ماندگار پس از سال ها انتظار به پایان 

برسد.
شهبازی افزود: کمال قدردانی را از تمامی دست اندرکاران این پروژه 
بویژه شهردار و اعضای شورای اسلامی شهر و پیمانکار پروژه دارم.

به  پیامی  در  زیستی  تنوع  و  طبیعی  زیست  محیط  معاون 
مناسبت روز جهانی گردشگری با اشاره به اینکه یکی از مهم ترین 
مصادیق گردشگری پایدار، اکوتوریسم یا طبیعت گردی است، 
تاکید کرد: اولویت نهادن حمایت از طبیعت بکر ایران و ارتقای 
معیشت جوامع بومی و محلی منجر به رونق بیشتر صنعت 

گردشگری در کشور می شود.
به گزارش »دنیای هوادار«، بخشی از متن پیام کیومرث کلانتری 

به مناسبت روز جهانی گردشگری )۶ مهرماه( به شرح زیر است:
»گردشگری با ایجاد درآمد برای همه اقشار جامعه روستایی به 
ویژه زنان و جوانان نه تنها مانع مهاجرت از روستاها به شهرها 
می شود بلکه گاهی به مهاجرت معکوس نیز ترغیب می انجامد.

یا  اکوتوریسم  پایدار،  گردشگری  مصادیق  ترین  مهم  از  یکی 
طبیعت گردی است که با تمرکز بر قدر و منزلت سرمایه های 
طبیعی و تقویت و ترویج تعامل پایدار انسان با طبیعت، حفاظت 
هر چه بیشتر از منابع طبیعی و تنوع زیستی و بهره برداری پایدار 

از آن را به ارمغان می آورد.
بررسی جغرافیای طبیعی ایران و نیز امکان سنجی هرکدام از 
جاذبه های اکوتوریسمی قابل سرمایه گذاری در کشور بیانگر آن 
است که طبیعت گردی در ایران یک منبع نهفته مهم اقتصادی 

کم نظیر و مستعد است.
متاسفانه با شیوع ویروس کرونا و گسترش جهانی این بیماری، 
بین  ویژه سفرهای  به  در سفرها  ایجاد شده  محدودیت های 

المللی و کاهش چشمگیر گردشگران، صنعت گردشگری را به 
و شاغلان  از مشاغل  بسیاری  و  کرده  مواجه  بحران  با  شدت 
وابسته به این صنعت را در شرایط سخت قرار داده و به تبع آن 
معیشت افراد و جوامعی را که وابستگی مستقیم به گردشگری 
داشته اند با مخاطره روبرو کرده است که امیدواریم به لطف الهی 

هرچه زودتر این شرایط بهبود یابد.
ضمن عرض تبریک به مناسبت روز جهانی گردشگری امید است 
با اولویت نهادن حمایت از طبیعت بکر ایران و ارتقای معیشت 
جوامع بومی و محلی، این صنعت در کشور روز به روز از رونق 

بیشتری برخوردار شد.«

گردشگری
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»خون  مردگی« پربازدیدترین مستند شبکه نمایش خانگی شدفرهنگی
مستند »خون مردگی«، به کارگردانی محمد کارت پربازدیدترین مستند شبکه نمایش 

خانگی شد.

میراث فرهنگی

تجسمی

جهان سینما

برپایی نمایشگاه هنری با 
موضوع کرونا در پراگ

»ام نایت شیامالان« از فیلم جدیدش 
رونمایی کرد

کشف اشیای تاریخی از جنس طلا مربوط به 
دوره هخامنشی

و  دستی  صنایع  فرهنگی،  میراث  وزارت  حفاظت  یگان  فرمانده 
گردشگری گفت: با تلاش نیروهای یگان حفاظت کرمانشاه ۲۷۸ قلم 
شی تاریخی از جنس طلا با قدمت دوره هخامنشی کشف و ضبط شد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از پایگاه خبری پلیس، سردار امیر 
رحمت الهی در تشریح جزئیات این خبر اظهار داشت: به محض 
کسب اخبار واصله از دوستداران میراث فرهنگی مبنی برخرید و 
فروش اشیاء عتیقه در شهر کرمانشاه موضوع در دستور کار یگان 

حفاظت قرار گرفت.
وی افزود: پس از احراز صحت خبر تیمی از نیروهای حفاظت با 
هماهنگی مقام قضائی و در معیت عوامل انتظامی به محل مورد 

نظر عزیمت و در بازرسی از منزل یکی از قاچاقچیان عتیقه تعداد 
۲۷۸ قلم شی تاریخی از جنس طلا کشف و در این رابطه ۷ نفررا 

دستگیر کردند.
سردار رحمت الهی با بیان اینکه این اشیاء تاریخی شامل گوشواره، 
آویز، حلقه، گل سینه، مدال، انگشتر، پلاک، سگک کمربند، سینه 
ریز و ... است، ادامه داد: برابر اعلام نظر کارشناسان میراث فرهنگی 
دوره  قدمت  و  تاریخی  ارزش  دارای  مکشوفه  اشیاء  کرمانشاه، 

هخامنشی تخمین زده شده است.
وی خاطرنشان کرد: متهمان به همراه پرونده متشکله برای سیر 

مراحل قانونی به مراجع قضائی استان معرفی شدند.

یک نمایشگاه هنری شامل بیش از دو هزار اثر با موضوع 
کرونا در پایتخت جمهوری چک برپا شد.

فرانسه،  خبرگزاری  نقل  به  هوادار«  »دنیای  گزارش  به 
ماسک های پرزرق وبرق، نقاشی، گرافیتی، عکس، مجسمه، 
موسیقی و ویدئو از اجزاء یک نمایشگاه هنری جدید در شهر 
پراگ جمهوری چک هستند. این نمایشگاه ویترینی برای 
نمایش بیش از دو هزار اثر هنری از ۶۰ کشور جهان است که 

با موضوع کرونا و در دوره شیوع این ویروس خلق شده اند.
نمایشگاه  این  )Pavel Stastny( متصدی  استسنی  پاول 
هدف از برگزاری آن را ادای دین به هنرمندانی می داند که 
با هنرشان جهان را در دوره شیوع کرونا از لحاظ روانی سالم 

نگه داشتند.
این هنرمند اهل کشور چک در گفت وگو با خبرگزاری فرانسه 

گفت: انگیزه اصلی برگزاری این نمایشگاه این حقیقت بود که 
هنرمندان به ما کمک کردند از لحاظ روانی همه گیری کرونا 
را تاب آوریم. این راهی برای قدردانی و تشکر از آن هاست.

با شیوع کرونا در پراگ، استسنی به گرافیتی چهره جان 
لنون روی دیوار معروف لنون در پراگ، ماسک زد. این دیوار 
زمانی برای آن ها که به دنبال آزادی از دولت کمونیست 
چکسلواکی بودند، حکم یک زیارتگاه مقدس را داشت. این 

دولت در سال ۱۹۸۹ میلادی سقوط کرد.
خبر ماسک زدن بر صورت گرافیتی لنون، به آنسوی مرزهای 
 )Blaise Runart( رونار  بلیز  توجه  و  رسید  چک  کشور 
مجموعه دار فرانسوی را به خود جلب کرد. تصویری از این 
اثر هنری به کلکسیون آنلاین رونار اضافه شد و استسنی به 
جمع گروهی از هنرمندان پیوست که آثارشان روی موضوع 

کرونا تمرکز داشت.
چون  اجتماعی  شبکه های  طریق  از  هنرمند سپس  این 
اینستاگرام و فیس بوک شروع به جمع آوری تصاویری از 
آثار هنری دیگر هنرمندان در جهان کرد تا این نمایشگاه 

را برپا کند.
برخی آثار به واسطه سفارتخانه ها به دست متولیان این 
کارزار  از  بخشی  در  نیز  یدئوها  برخی  رسیدند.  نمایشگاه 
سازمان فرهنگی یونسکو با تمرکز بر زندگی پساکرونایی 

فیلمبرداری شده بودند.
این نمایشگاه هنری پس از پراگ به دیگر شهرهای جمهوری 
چک می رود و حتی ممکن است در دیگر کشورها نیز برگزار 
شود. استسنی در این خصوص با بلژیک، پاریس، صربستان، 
امارات متحده عربی، عمان و تایلند وارد گفت وگو شده است.

سینمایی  فیلم  عنوان  و  پوستر  شیامالان  نایت  ام 
جدیدش را مشخص کرد.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ورایتی، ام نایت 
از عنوان و پوستر فیلم جدیدش  شیالامان به تازگی 
رونمایی کرد. او با اعلام نام فیلم جدیدش گفت: اکنون 
که اولین سکانس فیلم جدیدم را ضبط می کنم یک 
معجزه است. این فیلم »پیری« نام دارد. او همچنین 
تصویری از خودش که ماسک زده و یک کلاکت در دست 

دارد، منتشر کرد.
علاوه بر این، او اولین پوستر رسمی فیلمش را هم 
منتشر کرد که تصویری سیاه و سفید است و چیزی 
شبیه ساعت شنی را به تصویر کشیده است. اگرچه در 
این پوستر به جای شن، به نظر می رسد جسد انسان ها در 
حال افتادن است. روی پوستر این فیلم نیز نوشته شده 

»تن ها مسئله، زمان است«.
چیز زیادی از پروژه جدید شیامالان مشخص نیست به 
جز اینکه تعدادی از بازیگران آن قبلا مشخص شده اند. 
ورایتی سابقا گزارش داده بود که الیزا اسکانلن، توماسین 
مکنزی، آرون پیری، الکس وولف و ویکی کریپس در این 
فیلم راز آلود بازی خواهند کرد. در ماه ژوئن و مدتی بعد 
از آن هم ددلاین گزارش داد که چندین بازیگر دیگر به 

این فیلم سینمایی اضافه شده اند.
شیامالان علاوه بر کارگردانی، نویسنده و تهیه کننده این 
پروژه نیز خواهد بود. دیگر تهیه کنندگان این فیلم آشوین 

راجان و مارک بینستاک هستند و استیون اشنایدر هم 
تهیه کننده اجرایی آن است.

فیلم سینمایی »شیشه« محصول سال ۲۰۱۹، آخرین اثر 
شیامالان که دنباله ای بر دیگر فیلم او به نام »شکافته« 
در سال ۲۰۱۷ است، ۲۴۷ میلیون دلار در گیشه فروخت. 
هر دوی این فیلم های ابرقهرمانی نیز دنباله فیلم »آسیب 

ناپذیر« محصول سال ۲۰۰۰ هستند.
بروس  مثل  ستارگانی  »شیشه«  سینمایی  فیلم  در 
ویلیس، جیمز مک اووی و ساموئل جکسون به نقش 

آفرینی می پرداختند.

خانم زهرا عابدی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق شده اعلام 
نموده است سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان مسکونی واقع 
در طبقه ۱ به مساحت 83/26 متر مربع قطعه ۱ تفکیکی به شماره ۱۶۰۹۶ 
فرعی از ۱۴۹ اصلی مفروز از ۳۰۰۹ فرعی از اصلی مذکور ذیل شماره ثبت 
دفتر املاک الکترونیکی ۱۳۹۶۲۰۳۳۱۰۱۱۰۲۳۶۱۱ به شماره چاپی ۲۵۶۲۷۹ 
که بنام مشار الیه صادر و تسلیم گردیده است و برابر سند رهنی ۱۶۱۶۸ 
مورخ 1388/12/24 دفتر خانه ۸۹ کرج مفقود گردیده است و تقاضای 
صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا مراتب به استناد تبصره یک 
اصلاحی به ماده ۱۲۰ آیین نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی میشود تا 
چنانچه کسی مدعی وجود. سند مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت 
به ملک مذکور باشد از تاریخ انتشار این آگهی به مدت ده روز اعتراض خود 
را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل 
گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرراعتراضی واصل نشود و یا در 
صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت المثنی طبق مقررات به 

متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/621ف
محمد شکری - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه 3 کرج 
از طرف الهه عزیزی

آقای فریدون ایمانی برابر وکالتنامه شماره 8DO8PDWY1Y5H مورخ 
1399/5/1 از طرف مالک نوید ایمانی ضمن تسلیم دو برگ استشهادیه تصدیق 
شده اعلام نموده است که سند مالکیت دو دانگ مشاع از ششدانگ یك قطعه 
زمین بمساحت ۲۴۲ مترمربع قطعه نهم تفکیکی بشماره پلاک ۳۳۲۸فرعی از 
۱۵۳ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۴۷۸۹ فرعی از اصلی مذکور واقع در 
اراضی حوزه ثبتی شهرستان کرج مورد ثبت ۱۰۲۹۲۳۶صفحه ۱۷۴ دفتر ۳۸۷۰ 
بنام متقاضی ثبت و سند بشماره چاپی ۵۲۲۱۷۱صادر و تسلیم شد که سند 
مالکیت بعلت سهل انگاری مفقود گردیده است لذا تقاضای صدور سند مالکیت 
المثنی نموده است. لذا مراتب به استناد تبصره یک اصلاحی به ماده ۱۲۰ آئین 
نامه قانون ثبت در یک نوبت آگهی می شود تا چنانچه کسی مدعی وجود سند 
مالکیت نزد خود و یا انجام معامله نسبت به ملک مذکور باشد از تاریخ این 
آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این 
اداره تسلیم تا وفق مقررات عمل گردد بدیهی است چنانچه ظرف مدت مقرر 
اعتراضی واصل نشود و یا در صورت اعتراض اصل سند ارائه نگردد سند مالکیت 

المثنی طبق مقررات به متقاضی تسلیم خواهد شد. 99/625/ف
عباسعلی شوش پاشا - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک ناحیه یک کرج  
از طرف اسماعیل کلانتری

بدینوسیله به آقایان امید ، فرشید و فرزاد و خانمها هنگامه ، حمیرا ، حوریه و فرناز نام 
خانوادگی همگی کاشی به نشانی کرج دهقان ویلا ده متری مطهری پلاک ۲۷ ابلاغ 
می شود که خانم پروین شیرازی بابت سند نکاحیه شماره ۵۹۱۱ مورخ 1364/01/30 
علیه شما بعنوان ورثه مرحوم عباس کاشی اجرائیه صادر نموده و پرونده اجرایی نیابتی 
به کلاسه 9900080 در اداره ثبت اسناد و املاک آبیک تشکیل شده و برابر گزارش مورخ 
1399/05/30 کارشناس رسمی دادگستری به شرح تصویر پیوست، در مورد ششدانگ 
پلاک ثبتی ۴۹۴ فرعی از ۷ اصلی بخش ۱۶ قزوین به مبلغ 2/800/000/000 ریال ارزیابی 
گردیده است. لذا، طبق ماده ۱۸ آئین نامه اجرا مفاد ابلاغیه یک مرتبه در یکی از جراید 
کثیر الانتشار آگهی میشود و به شما اخطار می گردد چنانچه به مبلغ ارزیابی مذکور 
معترض می باشید، اعتراض کتبی خود را ظرف مدت پنج روز از تاریخ ابلاغ این اخطاریه 
به ضمیمه فیش بانکی دستمزد کارشناس تجدید نظر به مبلغ 8/500/000 ریال بصورت 
على الحساب به حساب سیبا شماره ۰۱۰۷۸۲۲۷۶۱۰۰۰ نزد بانک ملی ایران بنام کانون 
کارشناسان رسمی دادگستری استان قزوین واریز و رسید آنرا به دفتر این اجرا تسلیم 
نمایید. ضمنا به اعتراضی که خارج از موعد یا فاقد فیش بانکی دستمزد کارشناس 
تجدیدنظر باشد ترتیب اثر داده نخواهد شد و مبلغ مذکور قطعیت یافته تلقی و به 

عملیات اجرایی ادامه داده خواهد شد. 99/630/ف
علی مافی - رئیس اداره ثبت اسناد و املاک شهرستان آبیک

اخطار ماده ۱۰۱ آئین نامه اجراآگهی فقدان سند مالكیتآگهی فقدان سند مالكیت
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باشگاه پرسپولیس به کارت قرمز نعمتی اعتراض کرد

باشگاه پرسپولیس با ارسال نامه ای به کنفدراسیون فوتبال آسیا به تصمیم کوهیونگ جین داور کره ای 
مسابقه پرسپولیس با السد که منجر به اخراج سیامک نعمتی شد، اعتراض کرد.

وزرشی

گزارش ورزشی

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

پرسپولیس به دنبال عملیات غیرممکن؛ استقلال قربانی مدیریت سلطانی فر
اصل پوپولیست؛ 

و چه مهربان بودی وقتی
 دروغ می گفتی...

گفتیم مدیریتتان پوپولیستی 
است، گفتیم با این مسئولان 
نمی  دیگر  فوتبال  و  ورزش 
خلق  قانون  گفتیم  شود، 
الساعه را برنمی دارند، گفتیم 
بازی  استراماچونی  اسم  با 
نکنید، گفتیم در آستانه فینال 
کفش  در  پای  حذفی  جام 
فرهادِ مغرور و خودخواه نکنید، اما چه فایده، آب ریخته شد و 
اتفاقی که نباید می افتاد، افتاد و استقلال تاوان بی مسئولیتی 

و بی مبالاتی امثال شما و اربابتان و مجیدی و... را داد.
این چند  و زخم های  درد  از  که  نیست  ای  دیگر حوصله 
سال نحس بگوییم زیرا بلایی نیست که سر استقلال نیامده 
باشد. بعد از، از دست رفتن جام حذفی، در خصوص مدیریت 
پوپولیستی با اسم رمز »استراماچونی« گفتیم، اما در پاسخ، 
جناب سعادتمند، واژه پوپولیست را به سخره گرفتند و با قدرت 

در شوی بازگرداندن استراما ایفای نقش کردند.
جناب سعادتمند، بارها بابت اقدامات مفیدتان در خصوص 
قراردادهای  انعقاد  و  بدنسازی  و سالن  تمرین  زمین  تهیه 
اقتصادی )گرچه یکی از آن ها هم فسخ شد( اما به لطف 
کسانی که شما دست نشانده های او هستید، برای عادی ترین 
نیازهایمان هم از شما تشکر کردیم، اما باز هم گله ای نیست.
کوچکترین حق هوادار، این است که بداند، شما که پییش از 
فینال حذفی از هیچ تریبونی نمی گذشتید و سخن به گلایه از 
سرمربی باز می کردید، اما چطور از بعد از دیدار تراکتور که تا به 
امروز که سه جام از دست استقلال پرید، روزه سکوت گرفتید؟
مگر شما از وضعیت مدیریت ورزش کشور با خبر نیستید و 
نبودید؟ مگر آقا بالاسرتان را نمی شناختید؟ پس چرا وعده 
احمد  همان  شبیه  چقدر  دادید؟  را  استراماچونی  بازگشت 
سعادتمندی شدید، که قبل از انتصابتان در استقلال بودید، 
همانقدر صریح مثل پست های حمایتی تان در اینستاگرام 

از باشگاه رقیب!
محبوبیت  از  سوءاستفاده  و  شما  جای  بی  وعید  وعده  با 
استراماچونی، فرهاد هم به دلیل کینه توزی ها و خصومت 
تا  استقلال سوخت،  او، همراه  های شخصی شما و خود 

کلکسیون ظلم ترکیب سعادتمند مجیدی کامل شود!
تهدید شفر را شوخی گرفتید، تا تیم در ایده آل ترین شرایط 
ممکن رقابت های اسیایی با پنجره بسته شرکت کند، با دستی 
بسته مجید نامجو مطلق را به آوردگاهی فرستادید که همه تا 

دندان مسلح بودند.
حالا دیگر دلیلی برای سکوت شما نمی بینیم، استقلال به 
بدترین شکل ممکن، سیاه ترین فصل تاریخش را گذراند، 
قطعا شما هم یکی از اصلی ترین مقصران این تباهی بودید. 
جای جبرانی نمانده، اگر صندلی مدیریت استقلال را دوست 
دارید، با آوردن »الکس نوری« و تمدید با علی کریمی و چند 
خرید خوب در پست های آسیب پذیر خود را از خطر فتحی و 
افتخاری شدن نجات دهید، انتطاری برای موفقیت استقلال 
از شما نداریم، لااقل برای صندلی خود بجنگید، زیرا این هوادار 
دیگر طاقت عوام فریبی شما و همکارانتان را ندارند، راستی به 
قول دوستان نزدیکتان، جناب احمد سعادت، چه مهربان بودی 
وقتی دروغ می گفتی، باز هم می گوییم شما اصل پوپولیست 

و عوام فریبی هستید. ..

یادداشت

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار

دو روز پیش نوشتیم که نه استقلال باید پاختاکور را دست 
کم بگیرد و نه پرسپولیس از السد یک هیولا بسازد. این 
مرحله یعنی مرحله حذفی شرایط خاص خودش را دارد و 
تیم هایی موفق هستند که خود را با شرایط خاص مرحله 

حذفی وفق دهند.
استقلال با همان خود بزرگ بینی و نادیده گرفتن نقاط 
طلبی  موقعیت  تسلیم  و  شد  بازی  وارد  حریف  قوت 
حریف شد. پاختاکور در بازی های گذشته متوجه بلبشوی 
خط دفاع آبی ها وقتی تحت فشار قرار بگیرند شده بود 
و ضعف حسینی در دفع توپ های راه دور را دیده بود. 
با همان سادگی که فکرش را استقلال نکرد دو گل زد و 
رفت به نیمه نهایی غرب آسیا و استقلال که بازیکنانش 
شایسته تحسین هستند اما مدیریت در این فصل تیم را 
تکه پاره کرد دستش از همه چیز در این فصل کوتاه ماند. 
هیچ بازیکنی و هیچ مربی را نباید مقصر دانست چون 
مدیریت استقلال کاری که صد دشمن هم نمی توانند؛ 
یک تنه انجام داد و استقلال را خلع سلاح به ورطه حذف 

شدن کشاند.
موفقیت پرسپولیس مرهون کادر فنی و نیمکت و همدلی 
بازیکنانش است و ناکامی استقلال را باید مستقیم به 
جناب وزیر نسبت داد چون مدیر استقلال یکی از مدیران 
صددرصد نورچشمی جناب وزیر هست و امیدواریم بزرگان 
استقلال به تفاهمی برسند و اجازه ندهند استقلال از این 

بیشتر پسرفت داشته باشد.
پرسپولیس هم در عرصه مدیریت بهتر از استقلال نیست. 
این موفقیت ها هم ربطی به رسول پناه و دیگران ندارد. 
کریم باقری، یحیی گل محمدی، افشین پیروانی و حمید 
مطهری یک گروه موفق و خوشنام و همدل روی نیمکت 
هستند که پشت سر خود حمایت تمام پیشکسوتان را 
دارند. برای همین پرسپولیس در این بخش موفق تر از 
استقلالی حرکت کرد که با فرهاد مجیدی تنها و بی پشتوانه 
و سپس قربانی کردن مجید نامجو مطلق می خواست 

جنگی نابرابر را ببرد.

اما پرسپولیس که با هوشیاری از السد میزبان عبور کرد 
حالا به دنبال یک عملیات غیرممکن است! هرچند هنوز 
گام جدی اول را برداشته ولی برای صعود به نیمه نهایی و 
4 تیم برتر آسیا یک بازی حساس دیگر پیش رو دارد و تیم 
یحیی این توانمندی را دارد که این راه را تا فینال و کسب 
جام قهرمانی با هوشیاری کادر فنی و توانایی بازیکنانش 

به سلامت طی کند.
شخصیت تیمی پرسپولیس با هماهنگی خوبی که بین 
تازه واردها با دیگران کسب کرده اند این عملیات را ممکن 

خواهد ساخت.
از این به بعد نگرانی بابت داوری ها هم سرخ ها ندارند 
چون تمام توان afc و قطری ها در بازی با السد مقابل 
پرسپولیس بکار گرفته شد ولی پرسپولیس با شهامت و 
شجاعت تمام توانست از این شیطنت عرب ها هم به 
سلامت و البته با دوندگی و توان فنی بازیکنانش عبور 

کند. حالا این استرس از سر پرسپولیس دور شده است...

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار

»کیمیا یزدیان طهرانی«:

بدون پلی آف در لیگ برتر بازی نمی کنیم

»سرمربی ذوب آهن« تاکید کرد:

سلامت بازیکنان؛ اولویت اول باشگاه ما

ملی پوش بسکتبال زنان گفت: اگر مرحله حذفی برگزار 
نشود دیگر چه نیازی هست تا در لیگ برتر بازی کنیم.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »کیمیا یزدیان 
طهرانی« روز گذشته با اعلام این خبر اظهار داشت: هنوز 
اطلاعی ندارم که لیگ برتر بسکتبال به صورت نیمه 
متمرکز یا به صورت رفت و برگشت برگزار می شود. حتی 
نمی دانم که قرار است چگونه از ما تست کرونا بگیرند و 
مسابقات قرار است کجا برگزار شود و این متمرکز بودن 

به چه صورت است.
وی افزود: امیدوارم که در لیگ برتر پروتکل های بهداشتی 
رعایت شود. فدراسیون پزشکی - ورزشی باید به صورت 
حرفه ای عمل کند و از بازیکنان تیم ها تست کرونا بگیرد.

ملی پوش بسکتبال زنان عنوان کرد: حتی باید مشخص 
کنند که وقتی قبل از بازی به هتل می رویم برای یک 
هفته باید در آنجا اقامت کنیم. اگر به این صورت باشد 
هر بازیکنی که به شهر خود بازمی گردد امکان دارد که 
به کرونا مبتلا شود و در تیم ها حضور یابد.  برای این 

موضوع فدراسیون باید سخت گیری کند.
یزدیان طهرانی اضافه کرد: اینگونه نباید باشد که هر 
تیمی با اعلام پزشک خود مدارکی را مبنی بر اینکه 
تست مثبت یا منفی است،  تحویل سازمان لیگ دهد. 
بهتر است که همه تیم ها دو یا سه ماه یک جا باشند 
نه اینکه هفته ای یک یا دو بار بروند به شهرهای خود و 

دوباره بازگردند.

برگزاری  گفت:  آهن  ذوب  زنان  والیبال  تیم  سرمربی 
متمرکز بازی ها در یک یا چند شهر میزان شیوع کرونا را 
ممکن است و باشگاه ذوب آهن نیز بر سلامت ورزشکاران 

تاکید دارد.
به گزارش »دنیای هوادار«، »فریبا صادقی« روز گذشته اعلام 
داشت: ما برای فصل جدید از لحاظ حفظ بازیکن خوب 
شروع کردیم و با توجه به تغییراتی که در برخی از تیم ها 
اتفاق افتاد اما تیم ما ترکیب سال گذشته را حفظ کرد. 
۲ بازیکن را تقویت و تمرینات را از شهریور آغاز می کنیم. 
تلاش بر این است که حضور خوبی در لیگ داشته باشیم و 

امیدوارم بازیکنان به دلیل کرونا آسیب نبینند.
او در بخش دیگر از مصاحبه اشاره ای به تدابیر پیش از 
بازی کرد و گفت: حامیان مالی در بخش زنان ضعیف تر 
عمل می کنند. تدارکات و امکانات در بخش مردان قابل 
مقایسه با زنان نیست. تیم های پسران از ۲۴ ساعت 
قبل وارد هتل می شوند و قبل از آن هم تست می دهند 
و تمام شرایط برای آنان فراهم خواهد شد. در دختران 
چنین اقداماتی انجام نمی شود و حامیان مالی به دلیل 

هزنیه های بالا از تست کرونا خودداری می کنند.
سرمربی والیبال زنان ذوب آهن اصفهان ادامه داد: با این 

شرایط برگزار لیگ برتر و ارائه راهکار برای پیشگیری از 
کرونا موثر نیست زیرا اگر مسابقات به صورت متمرکز 
برگزار شود احتمال شیوع کرونا زیاد خواهد بود چون 
تفاوتی با قهرمانی کشور ندارد. حال اگر مسابقات به 
صورت رفت و برگشت باشد تراکم بازیکن و داوران در یک 

شهر یا باشگاه کمتر خواهد بود.
صادقی در ادامه تصریح کرد: هزینه بر بودن تست کرونا 
در  را  تمهیداتی  فدراسیون  اگر  و  است  مساله مهمی 
استان ها انجام دهد تا بازیکنان به صورت رایگان یا نیم 
بها آزمایش دهند، می توانیم جلوی شیوع کرونا را بگیریم.

توپ و تور
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استقلال دست خالی نماند!ورزشی
براساس اعلام کنفدراسیون فوتبال آسیا )ای اف سی(، گل »شیخ دیاباته« به الاهلی به عنوان بهترین 

گل هفته پایانی مرحله گروهی لیگ قهرمانان انتخاب شد.

»وزیر ورزش انگلیس« مطرح کرد:

الزام کمک مالی لیگ جزیره به 
باشگاه های محتاج چمپیونشیپ

 
وزیر فناوری، فرهنگ، رسانه و ورزش انگلیس از لیگ برتر 
جزیره خواست تا برای باشگاه های لیگ های پایین تر که 
درآمدهایشان از پاندمی ویروس کرونا آسیب دیده است، 

کمک مالی فراهم کند.
به گزارش »دنیای هوادار«، باشگاه های لیگ فوتبال انگلیس 
در سه دسته پایین تر از لیگ برتر جزیره به شدت به درآمدهای 
مسابقات هفتگی خود وابسته هستند، به طوری که پیش 
بینی می شود در صورت برگزاری بازی ها پشت درهای بسته، 

با ضرر ۲۰۰ میلیون پوندی رو به رو خواهند شد.
با توجه به اینکه دولت انگلیس پس از موج دوم همه گیری، 
برنامه های خود را برای صدور مجوز به منظور حضور تعداد 
محدودی تماشاگر در ورزشگاه ها به تعویق انداخته است، 
بسیاری از باشگاه های انگلیسی  اعلام کردند که در صورت 

عدم دریافت کمک، ورشکسته خواهند شد.
 »اولیور داودن« در این باره گفت: به عنوان اولین گزینه 
کمک باید به لیگ جزیره فکر کنیم و من در هفته جاری 
با آنان در ارتباط بودم. همگی اتفاق نظر داریم که لیگ برتر 
باید برابر این بحران اقدام کرده و آن ها نیز همین حالا 
هم مباحثات خود را با لیگ فوتبال انگلیس در خصوص 
چگونگی کمک رسانی به این باشگاه ها آغاز کرده اند. آن ها 
آماده اند تا نقش خود را ایفا کنند؛ نخست وزیر و من آنان را 

برای این کار ترغیب می کنیم.
وی افزود: مسیر مشخص است؛ با آن ها تماس نزدیک دارم 
و امیدوارم به توافق رسیده و برای باشگاه های محتاج کمک 

حمایتی فراهم کنند.
لیگ جزیره اعلام کرده است که اعضای این لیگ فصل 
گذشته پس از منع ورود هواداران به ورزشگاه ها متحمل ضرر 
۷۰۰ میلیون پوندی شده اند اما شرایط در لیگ برتر به اندازه 
لیگ فوتبال انگلیس بد نیست زیرا باشگاه های لیگ جزیره 

از قراردادهای پرمنفعت حق پخش تلویزیونی بهره می برند.
ایده کمک لیگ جزیره به باشگاه های دسته های پایین تر از 
سوی تعدادی از سرمربی های لیگ همچون »یورگن کلوپ« 
و »فرانک لمپارد« و همچنین »کریس وایلدر« مربی شفیلد 

مورد حمایت قرار گرفته است.

مدافع بنفیکا به اتحاد می آید؛

»روبن دیاز«؛ خرید بعدی 
منچسترسیتی 

منچسترسیتی در حال بستن قراردادی ۵۰ میلیون پوندی با 
مدافع بنفیکا است.

دیلی میل،  از سایت  نقل  به  و  »دنیای هوادار«  گزارش  به 
»روبن دیاز« مدافع تیم فوتبال بنفیکا پس از آخرین دیدار 
این تیم در لیگ پرتغال همه بازیکنان را به آغوش کشید 
بود و  برای من  این لحظه خاصی  این مورد، گفت:  و در 
فکر می کنم همه دلیل آن را فهمیدند. بسیار خوشحالم که 

توانستم در این دیدار خاص گلزنی کنم.
تیم فوتبال منچسترسیتی که مدتی است به دنبال جذب 
یک مدافع وسط می گردد، در نهایت به فکر خرید مدافع 
پرتغالی تیم فوتبال بنفیکا افتاد و این انتقال را تا حدودی 

نهایی کرد.
گفته می شود قرارداد سیتیزن ها با دیاز پنج ساله است و 
آن ها »نیکولاس اوتامندی« را به عنوان بخشی از معامله 
به بنفیکا انتقال می دهند. در این انتقال ارزش دیاز ۵۵ 
میلیون یورو و ارزش اوتامندی ۱۵ میلیون یورو محاسبه 

شده است.
این بازیکن پرتغالی در فصل گذشته ۴۹ بازی در تمام مسابقات 

برای باشگاه و کشورش انجام داده است.

جهان فوتبال

به هر دو گل خورده استقلال از پاختاکور نگاه کنید. هر 
از عمق وارد دروازه آبی ها شد. گل اول روی  دو گل 
سانتر زیبای هافبک پاختاکور و جاگیری غلط مدافعان 
به خصوص روزبه چشمی که باید تمام این توپ ها را 
بزند صورت گرفت. گل دوم هم با یک سانتر خوب که 

این توپ ها را خود دفاع هم به گل تبدیل می کند.
البته این سانتری که هافبک پاختاکور ارسال کرد در 
فوتبال ما خیلی کم و یا اصلا دیده نمی شود. تند و تیز 
و کات دار روی شش قدم. خود دفاع در اغلب اوقات 
توپ را به اشتباه وارد دروازه می کند. این توپ ها در 
فوتبال ما اصلا از این منطقه ارسال نمی شود. در بازی 
قبلی پرسپولیس سه تا سانتر خوب انجام شد و هر سه 
گل شد ولی در مجموع کمتر از این توپ های خوب به 
روی سر مهاجمان و خط دفاعی حریف ریخته می شود.

استقلال بیش از حد حریف را آسان پنداشت برای همین 
جوری گل خورد که فکرش را نمی کرد حال آنکه قبل 
بازی نوشتیم تیمی که به این مرحله رسیده حتما یک 
مزایایی داشته که البته استقلال در تصور خودش این 
تیم را از پیش برده می دانست... اما جدای از ضعف 
مفرط استقلال و آشفتگی دفاعی که داشت باید به نقطه 
سر  پشت  سالی  چند  که  بانی  دروازه  ضعف حسینی 
رحمتی روی نیمکت نشست و ادعا می کرد اگر میدان 
ببیند دروازه بان شماره یک خواهد شد!  گل هایی که 

او می خورد دقیقا ما را یاد ساشا ایلیچ می اندازد که در 
دهه 80 دو فصل درون دروازه پرسپولیس ایستاد. ساشا 
اما بعضا گل هایی  العاده خوبی داشت  اسکلت فوق 
می خورد که مبتدی ترین گلر ها هم نمی خورند. حالا 
قضیه حسینی هم از این قرار است. حسینی عملکرد 
متزلزلی در لیگ قهرمانان آسیا داشت و استقلال برای 
ادامه مسابقات خود در لیگ برتر باید به فکر یک گلر 

ششدانگ باشد. 
و اما برسیم به سرچشمه ناکامی استقلال در جام حذفی 

و لیگ قهرمانان آسیا:
وقتی تیم شما از پرسپولیس در نیمه نهایی جام حذفی 
عبور کرده و بهترین فرصت برای کسب یک جام قهرمانی 
است تا جبران مافات شود و جناب مدیرعامل همزمان 
در ایتایا دنبال یک مساله موهوم است طبیعی است که 
مربی موقت دل به کار نمی بندد و بازیکنان هم دلسرد 

می شوند و فینال را به راحتی از دست می دهید!
دادن جام حذفی  از دست  گویا  برای مدیرعامل  البته 
خیلی هم مهم نبوده و احتمالا دنبال قهرمان سازی از 
خود بوده تا با آوردن استراماچونی حسابی برای مخالفان 
گرد و خاک کند. امروز هم مجید نامجومطلق بازیکن 
مودب و باکلاس فوتبال ایران و استقلال را سیبل قرار 
داده اند و به دوستان اندکی که در برخی رسانه ها دارند 
سفارش می کنند که شکست را حواله به نامجومطلق و 
دو یا سه بازیکن بدهید تا این چند روز هم رد شود و ما 

دوباره می رویم دنبال یک استراماچونی دیگر!
آخه استرا و ایتالیال بدجوری مزه داده و انگار به دوستان 
اگر  هوادران  خشم  از  امان  ولی  است  گذشته  خوش 

بفهمند که بازی خورده اند...
حالا طرفداران استقلال در پایان یک فصل که به اندازه 
چند سال گذشته به این فکر خواهند کرد که اگر پول 
استراماچونی به موقع پرداخت می شد، اگر فرهاد مجیدی 

استعفا نمی کرد، اگر سعادتمند به ایتالیا نمی رفت و... 
تمام این اما و اگرها برای هوادارانی می ماند که برخلاف 
سرمربیان و مدیران این باشگاه نه تنها یک فصل و دو 
فصل که برای یک عمر با این تیم زندگی کرده اند و قرار 

نیست برای منافع شخصی شان دیگران را قربانی کنند.
مرور اتفاقات عجیب و غریب باشگاه استقلال از ایده 
که  فصل  طی  پفک  تولید  و  طراحی  تا  سوم  ستاره 
گذشت نشان می دهد بیشتر از هر چیز دیگری این تیم 
و طرفدارانش از مشکلات مدیریتی ضربه خورده که در 
مقاطع حساس فصل به جای پُر کردن یک چاله در کنار 
آن یک چاه عمیق حفاری کرده اند؛ استقلال بدون برنامه 
ریزی و آینده نگری چه بسا در فصول آتی با اتفاقاتی 
به مراتب عجیب تر از فصل گذشته مواجه نشود و این 
روند ناکامی پایانی نمی یابد مگر به اصلاح مسیری که 
حال تیم پرطرفدار پایتخت را با اما و اگرهای فراوان رها 

کرده است...
خداحافظ آقایانی که استقلال را به مسلخ بردید و حالا 
هم با یک جریان سازی مثل جریان سراسر بی اساس 
استراماچونی  و البته ریشه این ها همه به دفتر جناب 
وزیر بر می گردد پس این دسته گل را هم مقابل نام 
آقایان قرار دهید... یک باغ پر از دسته گل های سلطانی 
فر تشکیل شده تا همین امروز! شما این طفل را لطفا 
زمین بگذارید او خودش می داند چگونه خاموش شود و 

راهش را ادامه دهد.

دیدگاه

مسئول این روزهای آبی ها شما هستید؛

خداحافظ آقایانی که استقلال را به مسلخ بردید 

90 دقیقه گرانی یادمان رفت؛

آقایحیی؛ حَظ كردیم!

برای بردن باید جنگید. باید تو زمین سر داد. باید دست 
در دست هم داد و پشت هم ایستاد. برای شاد كردن دل 
مردم همه كار باید كرد. باید از خود گذشت. پرسپولیس 

دیروز مقابل السد در قطر چنین تیمی بود.
تیمی با انگیزه، با نشاط، دونده و البته جنگجو كه هدف 
داشت. هدفِ بردن. هدفِ حضور در جمع 4 تیم برتر 

غرب آسیا و هدف شاد كردن دل مردم.
پرسپولیس دیروز آنقدر خوب و كم نقص بازی كرد كه 
90 دقیقه قیمت افسارگسیخته دلار و مسكن و خودرو 
و... یادمان رفت، حتی یادمان رفت چه بلایی سر بورس 
آمده! دلاور مردان سرخ آنقدر حساب شده بازی كردند كه 
ویروس منحوس كرونا یادمان رفت، حتی تحریم های 

خصمانه دشمنان ایران!
آنقدر  پرسپولیس تحت رهبری یحیی و همكارانش 
جذاب و مردانه بازی كرد كه برای 90 دقیقه! رشد بی 
رویه بیكاری جوانان و فارغ التحصیلان دانشگاهی كه 
موج، موج قصد خروج از كشور دارند )!( از یادمان رفت، 

حتی مشكل ازدواج جوانان!
دیروز حتی آن لحظاتی كه آل كثیر، دو بار به تیرك 
دروازهِ كوبید، حتی حقوق های نجومی و تحركات آقازاده 

ها و ژن های خوب و ایضا فساد سازمان یافته در كشور 
و تولد سلطان های مختلف از یادمان رفت!

دیروز حظ كردیم... از یحیی، از شاگردان، از سربازان 
جنگجویش و از پرسپولیس. این است فوتبال. این 

است آثار اجتماعی آن؛ و این است فوتبالِ پاك...

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار

قلندر

مجید  سعیدی

 نویسنده و روزنامه نگار

وقتی تیم شما از پرسپولیس در نیمه نهایی جام حذفی عبور کرده و بهترین فرصت برای کسب 
یک جام قهرمانی است تا جبران مافات شود و جناب مدیرعامل همزمان در ایتایا دنبال یک 
مساله موهوم است طبیعی است که مربی موقت دل به کار نمی بندد و بازیکنان هم دلسرد 

می شوند و فینال را به راحتی از دست می دهید!
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))امام حسین )ع( در روز عاشورا به یاران خود فرمودند: هر کس حق مردم  به گردن اوست با من همراه نشود.((

)) اطـلاعیـه (( 
ضمن عرض تسلیت ایام شهادت حضرت ابا عبدالله حسین و یاران با وفایش ونیز اربعین حسینی ،جهت جلوگیری از برق گرفتگی 

شهروندان محترم استان البرز، موارد ذیل اعلام می گردد، امید است با رعایت موارد فوق شاهد بروز حوادث احتمالی نباشیم:
 با توجه به احتمال خطر برق گرفتگی به هیچ وجه از تیر برق صعود ننموده و از نصب هر گونه داربست، پلاکارد، پوستر، 
پرچم و ... بر روی تجهیزات و تاسیسات شبکه توزیع برق پرهیز فرمایید ونیز مطابق قانون و اصول ایمنی، حریم شبکه هوایی 

برق فشار ضعیف)220 و400 ولت( 1.3 متر و شبکه هوایی فشار متوسط)20000 ولت( 2.1 متر را رعایت فرمائید.
 پایه های روشنایی معابری که در خیابان ها و کوچه ها مشاهده می نمائید بر اساس تنش های مکانیکی ناشی از باد و طوفان بر آنها بدون محاسبه نصب 
متعلقات دیگر طراحی شده اند، لذا ازنصب پارچه نوشته و ... روی پایه های روشنایی معابر و نیز وارد نمودن نیرو و فشار غیر مجاز  بر پایه ها خودداری فرمایید، 

زیرا این عمل باعث قطع اتصالات یا سقوط آنها  می شود.
 هنگام تردد خودروها و تجهیزات بلند )عَلَم، پرچم و...(، به ارتفاع خطوط هوایی برق موجود در مسیر تردد توجه کرده و فاصله و حریم ایمنی را هنگام عبور 

از مجاور یا زیر خطوط هوایی برق رعایت فرمائید.
 با توجه به این که در برق فشار متوسط و قوی امکان برق گرفتگی حتی بدون تماس مستقیم با خطوط برق)قرار گرفتن در حریم برق( وجود دارد، لذا هنگام 
فعالیت در مجاورت خطوط برق فشار متوسط و قوی نیاز به توجه بیشتر است. برخی از تفاوت های ظاهری بین شبکه فشار متوسط و فشار ضعیف به شرح 

ذیل می باشد:
- پایه های برق فشار ضعیف دارای ارتفاع کوتاه تر)حدود 9متر( نسبت به پایه های برق فشار متوسط که )12 و 14 متر( می باشند.

- آرایش سیم ها در شبکه های فشار ضعیف معمولاً به صورت عمودی) پرچمی( با 3 یا 5 رشته می باشد. حال آنکه در شبکه های فشار متوسط فاقد روکش، 
این آرایش معمولاً به صورت افقی و با 3 رشته می باشد.

  از انشعاب گیری برق غیر مجاز)به خاطر تبعات سوء فنی، ایمنی و قانونی( خودداری فرمایید.
در صورت مشاهده هرگونه نقص، عیب و مخاطره در رابطه با شبکه توزیع برق از طریق سامانه 121 به اداره برق اطلاع رسانی نمائید.

 روابط عمومی
   شرکت توزیع نیروی برق استان البرز

منتشر شد


